

**Protokoll fört vid möte med styrelsen för SPF Seniorerna Romele
den 8 mars 2021 via Skype**

Närvarande: Kent Persson, Kenth Persson, Alf Jiveke, Karin Nilsson, Roland Bengtsson, Anne-Marie ElBaba, Sivert Gardell, Eva Gynnstam

Anmält förhinder: Christer Andersson

1. Efter lite strul med uppkopplingen för alla kom mötet igång och ordförande **Kent P hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.**
2. Att tillsammans med ordförande **justera protokollet utsågs Roland Bengtsson.**
3. **Dagordningen godkändes.**
4. **Föregående protokoll:** Mats Rydh har meddelat att han kan tänka sig att ta över som reseansvarig efter Roland Bengtsson. Formellt sker detta vid konstituerande mötet efter årsmötet. När det gäller ersättare för Arne Jarl i valberedningen får styrelsen leta vidare, helst bör det vara någon från Veberöd. När det gäller vårt arbete med att vara ett stöd för ensamma får vi fortsätta på kommande möten att se hur vi kan lösa problemen. Sivert G har gjort en mall som kan användas för att fylla i våra inventarier och har fått in uppgifter från Kent P om vad som finns på Medborgarhuset i Genarp och hemma hos honom. Även Kenth P och Anne-Marie E har meddelat vad de har hemma. Sivert G har också några inventarier som är införda. Övriga uppmanas att meddela Sivert G vad de har så för han in det i listorna. Sivert G Kontaktar Bertil Thörncrantz ang mattorna till mattcurlingen. Vi diskuterade om vi behöver försäkring men styrelsen behöver ta reda på mer om detta. Det som har högst värde är ju mattorna och utrustningen till mattcurlingen.
5. **Norra Ugglarp:** Styrelsen för N Ugglarp har godtagit budet att vi hyr lokalen en dag i veckan för 500kr till våra aktiviteter. Kent P och Kenth P fortsätter med arbetet bl a genom att samla alla aktivitetsansvariga för gemensam diskussion och hur vi praktiskt kan lösa det hela. Obs bjud även in Eva-Britt Närwall som ansvarar för friskvårdsgympan. Transportproblemet måste också lösas. Men redan idag har medlemmarna löst transporter mellan Veberöd och Genarp på olika sätt så det bör gå att lösa på ett enkelt sätt. Kent P har en idé om att söka bidrag för taxi resor till-och-från våra evenemang.
6. **Programkommittén:** Sivert G informerar om de aktiviteter som kommittén har planerat för sommaren. Först har vi tänkt att ha en cykelutflykt till Krankesjön i maj där vi samlas vid de grillplatser och vindskydd som finns där. De som vill kan också ta sig dit med bil. en enkel sopplunch kommer att serveras. Nästa evenemang blir en "bakluckefika" den 2 juni vid sågen bredvid Björnstorps slott där vi också kommer att ha allsång. De som vill kan då också gå och titta på

de blommande Rhododendronbestånden. Kent P ska kontakta greven för att höra om de vedstaplar som nu finns där kommer att tas bort inom en nära framtid. Till dessa evenemang kommer vi inte att ha någon föranmälan utan deltagarna får komma och när de vill mellan bestämda klockslag. I augusti ska vi försöka ha en grillfest på samma plats som förra året på Lilla Ättarp. Inger Hanson är tillfrågad och vill gärna återuppleva denna tillställning. Styrelsen tyckte det var bra förslag.

7. **Resor:** Roland B vill avvakta med slottbussturen tills alla restriktioner är borta. Då kan han med kort varsel ordna den resan. Han återkommer på styrelsemötet i april. Han kan ta på sig ansvaret för den resan även om det har kommit en ny reseansvarig efter årsmötet.

8. **Programbladet:** När det gäller sponsorer har kassören skickat ut fakturor till alla anmälda företag som vill sponsra oss men alla har ännu inte betalt. Numer betalar de per kalenderår. Vi följer upp detta på nästa styrelsemöte. När det gäller höstens månadsmöten föreslog styrelsen följande underhållare:

11 aug, Solens mat och hälsa med Bo Hagström. Kent P kontaktar honom.

8 sept, Erik Ask Uppmark, Roland B kontaktar honom.

13 okt, Konstutställning men vi får ta fram en ny föreläsare eftersom Jan Torsten Ahlstrand inte lever längre. Arbetsgruppen för konstutställningen får ordna det.

10 nov, Skånska Visor, Alf J kontaktar dem.

8 dec julfesten, Gunilla och Thomas Poppe. Kent P kontaktar dem.

När det gäller cirklar och friskvård kommer mer information i samband med att planeringen för att flytta all vår verksamhet till N Ugglarp blir klar.

I övrigt uppmanas styrelsemedlemmarna att noggrant läsa genom nuvarande programblad och kolla om alla adresser och telefonnummer stämmer.

9. **Rapporter:** Lundakretsen har kallat till digitalt möte den 18 mars kl 13.00. Alf J och Sivert G deltar.

Alf J meddelar att han kommer att gå någon kurs innan han tar över som ansvarig för hemsidan. Men det händer mycket lite nu under pandemin.

Fortfarande är det problem med att skicka ut information till alla medlemmar via e-post t ex InfoNytt. Kanske är det något fel på adresserna i Miriam? Det kan ju bli fel om bara en bokstav eller punkt blir fel. Anne-Marie E får kolla upp detta. Och vi bör också ta upp det på första månadsmötet som vi kan hålla tillsammans. Medlemmarna kan också uppmanas att svara när de har fått ett meddelande.

10. **Ekonomi:** Kent P meddelar att han har skickat ut fakturor till sponsorerna den 18 feb och de ska betala in senast den 18 mars. När det gäller medlemsavgiften är det 23 som ännu inte har betalat. De kommer att få en påminnelse från förbundet. Balans- och

resultaträkning är utskickat till styrelsen och inga synpunkter eller frågor fanns på detta.

11. **Medlemsfrågor:** För närvarande har vi 300 medlemmar i föreningen. Några har lämnat föreningen p g a att vi inte har kunnat ha några aktiviteter under pandemin. Förhoppningsvis kommer de tillbaka när vi kan driva vår verksamhet som vanligt igen. Det viktiga är att vi har ett intressant och varierat program. Vi har 14 betalande vänmedlemmar.
12. **Nästa Månadsmöte:** Eftersom april månadsmöte är inställt och styrelsen idag bestämmer att ställa in även maj månadsmöte så blir nästa månadsmöte också årsmöte och kommer att ligga på den 9 juni kl 14.00. Detta ska skickas ut till medlemmarna via InfoNytt. Dessa kan också sättas upp på anslagstavlorna. Årsmötet föreslås äga rum på N Ugglarp. Karin N kontaktar dem. Beslöts att bara tända ett ljus för alla avlidna eftersom de är 10 st. Kent P kontaktar kantorn. Någon måste också ordna ett elpiano till henne. Blommor till borden ordnar värdfolket. Blommor till avgående funktionärer och kantor ordnar Karin N. Årsavgiften föreslås att fortsatt vara 300 kr. För att delta vid förtäringen krävs en föransmälan.
13. **Nästa styrelsemöte:** Den 6 april kl 9.00 via Skype. Alf J ordnar detta som vanligt.
14. **Inga Övriga frågor.**
15. Ordf Kent P tackade deltagarna för visat intresse. Han uppmanade männen att nu visa att det är Internationella kvinnodagen och låta kvinnorna slippa allt arbete. **Därmed avslutade han mötet.**

Sekreterare Sivert Gardell

Justeras:

Ordf Kent Persson

Roland Bengtsson